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November havi beszámoló 
Királyvölgyi Krisztián sportügyekért felelős alelnök 

(2014. november 1. – 2014. december 1.) 

 

Bizottság megalakítása 

November 6-ai megválasztásom után, szabályszerűen meghirdettem a bizottsági 

felvételit a Sportbizottságba, amelyre 10 érvényes pályázat érkezett. November 18-án 

megtartottam a pályázatban meghatározott meghallgatást. A felvételi eljárás 

eredményéről november 20-ig mindenkit tájékoztattam. A felvett bizottsági tagok: 

Kaltenecker Dániel – Általános helyettes 

Szalai Péter 

Csengeri Tamás 

Fehér Alexandra 

Mohai Rebeka 

Tóth Tamás 

Darák Pál 

Georgi Valér 

Lupkovics Bálint 
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Sportjogi konferencia 

Elkezdődött a Sportjogi előadások szervezése. Az első vita-előadás február végén 

lesz „Klubkártyák vs. Üres szektorok” címmel. Az előadásra a szakmában 

kiemelkedő sportjogászokat és a sportélet egy-egy ismert alakját fogjuk meghívni. Az 

előzetes egyeztetések alatt sok pozitív visszajelzést kaptunk a leendő előadóink 

részéről, így reméljük meghívásunkat majd elfogadják. A másik sportjogi előadás 

márciusban vagy áprilisban lesz, amelyen a fő téma az Olimpiák lesznek sportjogi 

megközelítésből. Ide a MOB-ból, illetve a Sportjus társaságból is várunk majd 

vendégeket. 

MEFOB 

Elkezdtük a sportoló hallgatók felkutatását az ÁJK-n. Így őket bevonva növelném 

az ÁJK aktivitását a MEFOB sporteseményein. Idén minden eredményességi 

rekordot kitűzünk magunk elé és szeretném, ha meg is tudnánk dönteni. Szeretnék a 

webes oldalainkon egy külön felületet létrehozni, ahol a MEFOB-os eseményeket 

közzéteszem, illetve az adott sportágot űző hallgatókat külön felkeresném, hogy 

képviselje az ÁJK-t a versenyen. Természetesen szeretnék egy „dicsőségfalat“ is, 

szintén egy webes felületen, ahol az elért eredményeket tartanánk számon. 

EHÖK Sportbizottság 

Az EHÖK-ös Sportbizottságos kéréseknek eleget tettem, az ott kapott 

feladataimat elvégeztem. 
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Hallgatói kérések, Sportkártya 

Az novemberi hónapban nem érkezett újabb megrendelés. Viszont főként a 

gólyák gyakran keresnek meg e-mailen vagy facebookon különböző sportügyi 

kérdésekkel, őket azonnal tájékoztatom a lehetőségeikről 

Elnökségi ülések 

Részt vettem a november 18-án és november 25-én tartott elnökségi üléseken. 

Pénzügyi elszámolás 

Az elmúlt időszakban nem használtam fel a Hallgató Önkormányzat 

költségvetéséből egyetlen forintot sem. 

 

Remélem a tevékenységemet sikeresnek ítéli meg a Tisztelt Bizottság és egyúttal 

kérem beszámolóm elfogadását! 

Budapest, 2014. december 8. 

Királyvölgyi Krisztán 

Sportügyekért felelős alelnök 

ELTE ÁJK HÖK 
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